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ONDERWERP Aansluiting en kleinschalige verbeteringen voor buslijn 47

Geachte leden van de commissie MME, 

Tijdens uw statenvergadering op 3 juli heb ik toegezegd dat ik mij zou inzetten voor een goede aansluiting tussen 
de buslijnen 1 en 47 en op termijn een verdere verbetering van buslijn 47 in Hoograven. Met dit memo wil ik 
graag stilstaan bij beide onderwerpen.

Verbeteren van aansluiting
Helaas is het niet mogelijk om een aansluiting te garanderen, gezien de fluctuaties in de rijtijden van beide lijnen 
als gevolg van verkeersdrukte. Wel probeert de vervoerder zo goed mogelijk de rijtijden op elkaar te laten 
aansluiten en chauffeurs te informeren over aansluitingen. Aanvullend hierop heb ik aan de vervoerder gevraagd 
de reisinformatie te verbeteren voor de aansluiting tussen de buslijnen 1 en 47. Hiervoor heeft de vervoerder de 
volgende acties uitgezet:

- Extra reisinformatie wordt geplaatst in de haltes Kastelenplantsoen en IJsselsteinlaan. Hierbij wordt 
advies gegeven over de ritten die aansluiten op buslijn 47 naar Smaragdplein.  

- Extra bericht op de TFT-schermen in de bus om te wijzen op de overstapmogelijkheid.
- Opname van de overstaprelatie tussen beide buslijnen in de reisplanner. Hierbij worden ritten met een te 

korte aansluiting niet meegenomen. 
- Meer haltes bij het Goylaan worden voorzien van digitale reisinformatieschermen, zoals halte Goylaan 

richting De Uithof. De halte Constant Erzeijstraat voor bussen richting Smaragdplein is reeds voorzien 
van dynamische reisinformatiepanelen. Hiermee bieden wij actuele reisinformatie.

Kleinschalige verbetering van buslijn 47
Voor de nieuwe dienstregeling (ingangsdatum december 2017) heeft de vervoerder voorgesteld om een extra 
avondrit toe te voegen op buslijn 47. Hiermee wordt ingespeeld op een van de klachten in de omgeving over de 
vroege eindtijd van buslijn 47. Met de extra rit eindigt de bediening om 22:00. Buiten deze bedieningstijden blijven 
binnen acceptabele loopafstanden alternatieven beschikbaar, zoals buslijnen 1 en 8. 
Momenteel zie ik nog onvoldoende ruimte/noodzaak voor een verdere uitbreiding/financiering. Om verdere 
mogelijkheden en nut en noodzaak inzichtelijk te maken nemen wij in onze uitgangspunten voor het volgende 
vervoerplan 2019 het verzoek op om de nieuwe situatie te evalueren en te komen met verdere passende 
verbeteringen die aansluiten op de actuele reizigersaantallen en -bewegingen. Hierbij moet gedacht worden aan 
kleine aanpassingen zoals extra ritten en daardoor het nog verder verbeteren van de overstap tussen buslijnen 1 
en 47. Ik informeer u over de evaluatie en verbetermaatregelen voor de zomer van 2018.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
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